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Dotyczy: Zapytania w sprawie skweru Bottrop. 

Szanowna Pani, 

w odpowiedzi na wniosek BR.0003.331.2024 z dnia 06.06.2024 r., w sprawie Skweru 

Bottrop Miejskiego Zarządu Usług Komunalnych informuje, że w ocenie tut. jednostki 

zmiana lokalizacji ławek jest nieuzasadniona. Na przedmiotowym skwerze jest 19 ławek,  

z czego 9 zlokalizowanych jest w pobliżu istniejącego drzewostanu. Jest to ilość 

zrównoważona i wystarczająca, ponieważ umożliwia mieszkańcom korzystanie z ławek 

przez cały rok. W okresie letnim użytkownicy chętnie korzystają z ławek w pobliżu drzew, 

natomiast w okresie wczesnowiosennym lub późnojesiennym, chętnie korzystają z ławek 

nieosłoniętych, umożliwiających "łapanie" pierwszych lub ostatnich promieni słonecznych. 

Ponadto należy uwzględnić fakt, iż ławki zlokalizowane w bezpośredniej bliskości drzew, 

narażone są na zanieczyszczenia przez gniazdujące i przebywające na nich ptaki.  

W bieżącym roku budżetowym zaplanowane zostały nasadzenia z bylin oraz traw w celu 

zwiększenia atrakcyjności przestrzeni skweru. W związku z ograniczonymi środkami 

finansowymi na zakup materiału roślinnego w 2024 r. tut. jednostka na chwilę obecną nie 

jest w stanie zwiększyć zakresu prac. W przypadku wolnych środków finansowych w br. 

przeanalizujemy możliwość wykonania dodatkowych nasadzeń we wskazanych miejscach  

w tym roku lub zostaną one uwzględnione w przyszłorocznych planach.  

 

Z poważaniem 

Justyna Małek 
Dyrektor MZUK 

(-) podpisano kwalifikowanym 
   podpisem elektronicznym 

Kopia: 

1. VP1-do wiadomości 

2. RzP- do wiadomości 

3. BR 

4. DR- do wiadomości 

5. MZUK-DZ a/a  


